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 Rada školy pri ZŠ Kukučínova ulica 106 vo Vranove nad Topľou začala svoju 

pôsobnosť ustanovujúcim zasadnutím Rady školy, ktoré sa konalo 18.06.2020 a potvrdením 

zriadenia Rady školy zriaďovateľom na funkčné obdobie štyroch rokov 2020-2024 s 

účinnosťou od 19.06.2020. 

Rada školy je iniciatívnym a poradným samosprávnym orgánom, ktorý vyjadruje 

a presadzuje verejné záujmy a záujmy žiakov, rodičov, pedagogických zamestnancov 

a ostatných zamestnancov školy v oblasti výchovy a vzdelávania. Plní funkciu verejnej 

kontroly, posudzuje a vyjadruje sa k činnosti školy. V rámci svojej pôsobnosti vykonáva 

činnosti, ktoré jej prislúchajú a vyplývajú z príslušných právnych predpisov. 

 

 

Zloženie Rady školy 

 

V roku 2022 pracovala rada školy v tomto zložení:  

 

 zvolení zástupcovia rodičov alebo zákonných zástupcov žiakov 

Denisa Balogová 

Marica Bažová 

Renáta Šestáková 

Jana Kaliašová 

 zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov 

Mgr. Marta Bedriová 

PhDr. Radoslav Homoľa 

 zvolený zástupca prevádzkových zamestnancov 

Iveta Dudaščíková 

 delegovaní zástupcovia zriaďovateľa 

RNDr. Valéria Novikmecová 

Eva Hricová 

Ing. Peter Zahorjan 

Ing. Milan Tkáč 

 

 



Činnosť rady školy 

Rada školy v kalendárnom roku 2022 svoju činnosť vykonávala v zmysle schváleného 

Plánu práce rady školy na rok 2022 a v súlade s platným Štatútom rady školy. Členov na 

zasadnutia zvolávala predsedníčka rady školy pozvánkou a e-mailom. Zo všetkých zasadnutí 

boli vyhotovené zápisnice, členovia rady školy svoju prítomnosť potvrdzovali podpisom 

prezenčnej listiny. V priebehu roka 2022 sa uskutočnili štyri riadne a dve mimoriadne 

zasadnutia. 

Zasadnutie 17.02.2022 

 

 Správu o čerpaní financií z rozpočtu školy za rok 2021 predložil riaditeľ školy PaedDr. 

Martin Babiak. V úvode členom rady školy opísal spôsob financovania a to čerpanie financií 

formou prenesených a originálnych kompetencií, z národného projektu financovanie 

podporného tímu, 50% na asistenta pre žiačku s telesným postihnutím a z podielových daní 

financovanie centier voľného času. V svojej správe uviedol hlavné investície a práce 

vykonané  na základnej škole v roku 2021: 

- oplotenie areálu školy v hodnote 70 000 eur z vlastných prostriedkov, 

- nová podlaha v telocvični, 

- automatizácia kotolne – pridelených bolo len 20 000 eur, 

- bežné opravy a maľby. 

Problém vo financovaní nastali od októbra, keď nastal nárast cien plynu a elektrickej energie. 

Kým predtým sme platili za plyn 6 000 eur, teraz je to 19 000 eur. Okrem toho na podporný 

tím z projektu MPC neprišli od októbra žiadne finančné prostriedky. Riaditeľ školy požiadal v 

januári zriaďovateľa o dofinancovanie, ten mu poskytol 20 000, ale to na prevádzku školy 

nestačí. Vedúca oddelenia školstva PhDr. Novikmecová ubezpečila riaditeľa školy, že 

zriaďovateľ musí zabezpečiť prevádzku školy. 

 Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 2022 bude predložený na zasadnutí rady 

školy v mesiaci marec 2022j, nakoľko nie je stanovená výška normatívu.  

 Predsedníčka rady školy predložila členom rady školy plán podpory zdravého 

stravovania z programu Skutočne zdravá škola. V tomto programe škola získala bronzový 

certifikát a teraz sa uchádza o strieborný certifikát. Program má na starosti Mgr. Tatiana 

Lukáčová, ktorá celý plán pripravila. Členovia rady školy tento plán podpory zdravého 

stravovania odsúhlasili. 

 Rodičia p. Kaliašová a p. Šestáková uviedli pripomienku k občianskym hliadkam, 

ktoré by mali byť pri prechode cez hlavnú cestu ráno od 7.00 do 8.00 a od 12.00 do 14.00 

hod. a zabezpečovať prechod detí cez cestu. Keďže hliadky tam nie sú, musia rodičia 

privádzať deti až k škole a po skončení vyučovania na nich čakať. Ing. Tkáč promptne 

zareagoval, volal náčelníkovi mestskej polície p. Čačkovi a požiadal ho, aby prítomnosť 

občianskych hliadok v daných časoch zabezpečil. 

 Nakoľko väčšina žiakov zo spádovej oblasti navštevuje iné školy Ing. Tkáč navrhol 

riaditeľovi školy, aby riaditelia vranovských škôl uzatvorili dohodu, že budú prijímať žiakov 

do školy po písomnom súhlase spádovej školy.  

Rada školy prijala uznesenie: 



Rada školy berie na vedomie: 

Správu o čerpaní financií z rozpočtu školy v roku 2021 

Plán podpory zdravého stravovania programu Skutočne zdravá škola 

 

Zasadnutie 22.03.2022 

 

 Výročnú správu o činnosti Rady školy v roku 2021 predniesla Mgr. Bedriová. 

Členovia rady školy dostali návrh výročnej správy vopred e-mailom a mali ho k dispozícii aj 

v tlačenej podobe. Prítomní súhlasili s jej obsahom, nikto nemal doplňujúce návrhy.  

 Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 2022 predložil riaditeľ školy, ktorý uviedol, 

že škola má problémy s financovaním prevádzky školy, nakoľko výrazne vzrástli ceny 

energií. Škola už nemá financie na bežnú prevádzku, preto riaditeľ školy túto skutočnosť 

oznamuje rade školy a dal na vedomie aj zriaďovateľovi, požiadal mesto o poradu ako ďalej 

financovať prevádzku školy. Vedúca oddelenia školstva RNDr. Novikmecová uviedla, že v 

tejto súvislosti dala urobiť rozbor hospodárenia zo všetkých škôl v meste. Problém našej 

školy je v tom, že nie je dostatočná naplnenosť tried, hlavne na I. stupni. Žiakov, ktorí sem 

patria podľa spádovej oblasti je málo, väčšina navštevuje iné vranovské školy, ktoré majú 

väčšiu naplnenosť tried a v zmysle normatívov aj viac financií. Ing. Tkáč navrhol navýšiť 

normatívne financovanie na 102%, alebo 10% finančných prostriedkov na žiaka, ktorý má 

byť žiakom ZŠ Kukučínova dať ZŠ Kukučínova. 

Rada školy prijala uznesenie: 

     Rada školy schválila: 

Výročnú správu o činnosti rady školy v roku 2021 

Návrh navýšiť normatívne financovanie na 102 % 

     Rada školy berie na vedomie: 

Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 2022 

 

Zasadnutie 11.05.2022 

 

 Zasadnutie rady školy sa uskutočnilo na podnet členov rady školy, ktorí sú poslancami 

Mestského zastupiteľstva vo Vranove nad Topľou, z dôvodu pribúdania sťažností občanov na 

správanie sa našich žiakov mimo školy. Ide hlavne o žiakov, ktorí sú z obcí Vechec a Banské. 

Členovia rady školy prejednávali možnosti riešenia tejto problematiky v týchto bodoch: 

a) Zámena pozemku s Lesy SR z dôvodu vytvorenia prístupovej cesty k škole, aby autobusy 

privážali žiakov až do areálu školy a v areáli školy by aj po skončení vyučovania nastupovali 

do autobusov. 

b) Nastavenie autobusovej dopravy tak, aby príchod aj odchod autobusu časovo neumožňoval 

žiakom ísť po obci do obchodov. Riešením by bolo, ak by obce mali školské autobusy.  

c) Mestská polícia by mala dozerať hlavne v časoch 07.15 - 07.55 ráno a po vyučovaní v čase 

od 12.15 – 13.30. 

d) Zabezpečenie stravy z príspevku na teplé jedlo – v školskej jedálni by namiesto obedov, o 

ktoré žiaci nemajú záujem, kuchárky pripravovali desiatu a žiaci by nemuseli chodiť pred 

vyučovaním po obchodoch po obci. Na stravu by mohli prispievať aj obce. 



e) Výkon práce komunitného pracovníka z obcí Vechec a Banské na ZŠ Kukučínova ako 

pomoc pri riešení správania žiakov – poznajú žiakov aj ich rodiny. 

f) Vytvorenie miestnosti pre žiakov po 5. vyučovacej hodine, v ktorej by trávili čas do 

príchodu autobusov. 

g) K danej problematike bude zvolané ďalšie zasadnutie rady školy na 25.05.2022, na ktoré 

budú prizvaní predstavitelia obcí Vechec a Banské a náčelník mestskej polície. 

Riaditeľ školy predložil predbežné počty žiakov, ktorí v nasledujúcich rokoch budú žiakmi 

našej školy z obcí Vechec a Banské podľa podkladov zo základných škôl obcí. Podklady sú 

súčasťou zápisnice ako prílohy. 

Rada školy prijala uznesenie: 

     Rada školy prejednala: 

Možnosti riešenia problematiky cezpoľných žiakov a ich správania v obci. 

 

Zasadnutie 25.05.2022 

 

 Zasadnutie rady školy nadväzovalo na zasadnutie zo dňa 11.05.2022. Starostovia obcí 

Vechec a Banské ako aj náčelník mestskej polície boli prizvaní z dôvodu budúcej spolupráce 

pri riešení problémov s cezpoľnými žiakmi v mestskej časti Čemerné. Členovia rady školy 

prejednávali konkrétne možnosti riešenia tejto problematiky v jednotlivých bodoch, ktoré 

navrhovali na minulom zasadnutí: 

a) Zabezpečenie stravy z príspevku na teplé jedlo – vedúca školskej jedálne vysvetlila, že 

jedáleň môže zabezpečovať len hlavné teplé jedlo. Žiaci z mestskej časti Čemerné využívajú 

možnosť stravovať sa v školskej jedálni a to nielen žiaci v hmotnej núdzi, ale aj takí, ktorým 

rodičia platia plnú cenu obedov. Z obcí Vechec a Banské túto možnosť žiaci využívajú len 

minimálne, hoci pre žiakov z hmotnej núdze je obed za 1 cent. Takže ak by mala školská 

jedáleň pripravovať raňajky alebo desiate, museli by si žiaci platiť 70 centov a to by určite 

neplatili. Suchá strava pre žiakov miesto obeda sa nemôže pripravovať. 

b) Nastavenie autobusovej dopravy – riaditeľ školy konzultoval aj s riaditeľom ZŠ Nižný 

Hrabovec, ako riešia po vyučovaní čakanie cezpoľných žiakov na autobus. Tam žiaci končiaci 

5. vyučovacou hodinou musia čakať jednu hodinu na autobus v klubovni, kde musí byť 

zabezpečený pedagogický dozor, lebo autobus odchádza len po 6. vyučovacej hodine. Naši 

žiaci majú autobus aj po 5. vyučovacej hodine, avšak mnohí neodchádzajú týmto spojom, ale 

čakajú na ďalší, preto by na ich odchod mohli dohliadať komunitní pracovníci jednotlivých 

obcí, ktorí žiakov poznajú.  

c) Mestská polícia by mala dozerať hlavne v časoch 07.15 - 07.55 ráno a po vyučovaní v čase 

od 12.15 – 13.30, čo náčelník mestskej polície aj prisľúbil. Hlavne ráno sa budú pohybovať 

hliadky v miestach, kde sa najviac žiaci zdržiavajú – čiže pri obchodoch a na križovatke. 

d) Pomoc komunitných pracovníkov z obce Banské ako pomoc pri riešení správania žiakov 

prisľúbil starosta obce Banské – zabezpečil aby komunitní pracovníci ráno prichádzali 

autobusom so žiakmi, vystúpili s nimi z autobusu a dohliadali na ich správanie. Do obce sa 

potom vrátia autobusom, ktorý má odchod 8.50. Takúto spoluprácu bude potrebné dohodnúť 

aj s obcou Vechec, aby na správanie žiakov dohliadali ich komunitní pracovníci, ktorí žiakov 

poznajú. 

Prítomní na zasadnutí dohodli: 



- Mestská polícia ráno zabezpečí hliadky, ktoré budú dohliadať na žiakov, aby sa  netúlali po 

uliciach, ale odchádzali včas do školy. 

- Obec Banské zabezpečí občianske hliadky, ktoré ráno prídu so žiakmi autobusom a 

dohliadnu na nich na miestach predaja. 

- Poslanci dohodnú a cez kanceláriu primátora mesta zabezpečia stretnutie so starostom obce 

Vechec ohľadom riešenia problému cezpoľných žiakov. 

 Ing. Tkáč navrhol, aby riaditeľ školy pripravil projektovú dokumentáciu na zateplený 

priestor pre sústreďovanie cezpoľných žiakov z MRK pri nepriaznivom počasí pri čakaní na 

autobus. 

Riaditeľ školy skonštatoval, že komunitné centrum na Cintorínskej ulici neplní svoje poslanie 

a nebytový priestor slúži pre OZ Európa, ktoré je v danej komunite nečinné. 

  

Zasadnutie 30.08.2022 

 

 Radu školy otvorila a viedla predsedníčka Mgr. Marta Bedriová, ktorá prítomných 

privítala a oboznámila s programom zasadnutia.  

 Riaditeľ školy predložil rade školy informácie o pedagogicko – organizačnom a 

materiálnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom  roku 2022-2023. 

Triedy sú pripravené na začiatok školského roka. Je však možné, že škola bude nútená 

vyučovať dištančne, nakoľko máme neuhradené faktúry za energie vo výške 24 000 eur. Ceny 

energií niekoľkonásobne vzrástli, ale normatív ostal ten istý. Škola nemá finančné prostriedky 

na čistiace a ochranné prostriedky, dezinfekciu a ostatné náklady súvisiace s prevádzkou 

školy. Vzniknutú situáciu bude riaditeľ školy riešiť so zriaďovateľom. 

 Riaditeľ školy oboznámil členov rady školy s personálnym obsadením školy a stavom 

žiakov v školskom roku 2022-2023. V tomto školskom roku došlo k zníženiu počtu tried na 

I.stupni o jednu triedu a špeciálnych tried zo štyroch na jednu. Spolu bude na škole 19 tried. K 

zníženiu stavu učiteľov riaditeľ nebude musieť pristúpiť, nakoľko jedna kolegyňa z I.stupňa 

odišla na vlastnú žiadosť a ostatné tri kolegyne zo špeciálnych tried budú vyučovať na II. 

stupni výchovy. Oddelenie ŠKD v tomto školskom roku pravdepodobne nebude nakoľko 

záujem prejavilo len 6 rodičov žiakov. Dôvodom je mesačný poplatok 15 eur, ktorý je pre 

rodičov neprijateľný. Rodičia žiakov, ktorí sú v hmotnej núdzi a sú od poplatku oslobodení, 

záujem o ŠKD nemajú. 

 Návrhy počtov žiakov v triedach jednotlivých ročníkov 1. – 9. ročníka predniesol 

riaditeľ školy. Prítomní prijali informácie bez pripomienok. 

 Riaditeľ školy oboznámil prítomných členov so školským vzdelávacím programom. 

Zdôraznil zmenu v rámcovom učebnom plán pre II.stupeň, v ktorom sa budú meniť počty 

vyučovacích hodín s ohľadom na vytvorenie športovej triedy v V.A. V tejto triede pribudnú 4 

hodiny športovej prípravy s tým, že sa zoberie jedna disponibilná hodina z výtvarnej výchovy 

a navýšia sa 3 hodiny na športovú prípravu. Žiaci v V.A budú mať týždenný počet hodín 30. 

Školský vzdelávací program je umiestnený aj na webovej stránke školy. Nikto nemal 

pripomienky k tomuto dokumentu. 

 Prerokovanie návrhu na zriadenie športovej triedy so zameraním na hokejbal na 

II.stupni – návrh zriadiť športovú triedu predniesol riaditeľ školy. Svoj návrh zdôvodnil tým, 

že hokejbal je šport, ktorý môže hrať každý a nie je finančne náročný na výstroj a športové 



pomôcky, pričom škola môže využívať hokejbalové ihrisko, ktoré je v jej areáli. Športovú 

triedu bude zastrešovať hokejbalový klub a viesť ju bude učiteľ telesnej výchovy PaedDr. 

Petro, ktorý má potrebné vzdelanie. Športová trieda bude mať navýšený počet hodín – okrem 

dvoch hodín telesnej výchovy bude mať 4 hodiny športovej prípravy za týždeň. Rodičia 

žiakov už mali stretnutie s riaditeľom školy a triednou učiteľkou na ktorom boli oboznámení s 

podmienkami a organizáciou športovej triedy. Rodičia vyjadrili súhlas so zriadením športovej 

triedy. Prítomní členovia rady školy vyjadrili podporu riaditeľovi školy a s jeho návrhom 

súhlasia. 

 Riaditeľ školy oboznámil prítomných s problémom vyučovania náboženskej výchovy, 

ktorú odmietajú vyučovať miestni farári. Situáciu bude riaditeľ školy riešiť so zriaďovateľom. 

Rada školy prijala uznesenie: 

     Rada školy berie na vedomie: 

Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno- 

vzdelávacieho procesu v školskom  roku 2022-2023 

Personálne obsadenie školy a stav žiakov v školskom roku 2022-2023 

Počty žiakov v triedach jednotlivých ročníkov v 1. – 9. ročníku v školskom roku 2022-2023 

     Rada školy prerokovala: 

Školský vzdelávací program na školský rok 2022-2023 

Návrh na zriadenie športovej triedy so zameraním na hokejbal na II.stupni ZŠ a vyjadrila 

súhlas s jeho realizáciou. 

 

Zasadnutie 12.10.2022 

  

 Rada školy prerokovala Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti školy v školskom 

roku 2021-2022, ktorú členovia rady školy dostali vopred e-mailom, riaditeľ školy poskytol aj 

tlačenú podobu správy. Správa obsahuje všetky údaje o škole a jej aktivitách v školskom roku 

2021-2022. Správa bola prerokovaná a schválená na pedagogickej rade dňa 10.10.2022. Nikto 

z prítomných nemal k správe pripomienky ani návrhy. 

 O plnení koncepčného zámeru školy referoval riaditeľ školy, ktorý poukázal na silné 

aj slabé stránky školy a uviedol, ktoré úlohy boli splnené a ktoré sú plánované.   

 Predsedníčka rady školy oboznámila prítomných s plánom zasadnutí na rok 2023, 

podľa ktorého sú zasadnutia naplánované na mesiace január, marec, august a október. Nikto z 

prítomných nemal návrhy na doplnenie plánu, alebo jeho zmenu. 

 Členky rady školy z radov rodičov sa zaujímali aké potvrdenia o návšteve školy 

potrebujú poslať rodičia žiakov, ktorí majú povolené absolvovať časť štúdia mimo územia 

SR. Riaditeľ školy im podrobne vysvetlil aký je postup a doporučil im, aby rodičia, ktorí sú v 

zahraničí, čo najskôr tieto záležitosti vybavili v zmysle našich právnych predpisov. 

Rada školy prijala uznesenie: 

     Rada školy prerokovala a doporučuje poslať zriaďovateľovi na schválenie: 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti školy v školskom roku 2021-2022. 

     Rada školy schvaľuje: 

Plán zasadnutí rady školy na rok 2023 

     Rada školy berie na vedomie: 

Informácie o plnení Koncepčného zámeru školy 



Záver 

Rada školy nemá vlastný majetok, administratívnu činnosť zabezpečovala  z prostriedkov 

rozpočtu školy. 

         Výročná správa o činnosti Rady školy pri ZŠ Kukučínova ulica 106 vo Vranove nad 

Topľou za rok 2022 bola prerokovaná a schválená na zasadnutí rady školy dňa 21.03.2023 

a bude zverejnená na webovej stránke školy www.kukucinka.eu.  

 Vo Vranove nad Topľou 21.03.2023                                             

 
Mgr. Marta Bedriová 

Predsedníčka rady školy 

http://www.kukucinka.eu/

